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FORESPØRGSEL til rådmanden for Magistratsafdelingen Børn Unge 
Vedr. Belysning af behov for flere penge til Folkeskolerne i budget 2026  
 
 
Der ønskes en samlet oversigt over de problemer, som Aarhus Kommunes folkeskoler plages af – i 
vidt omfang grundet bevillingers utilstrækkelighed i årene 2022-2025: 
 
Hvor mange skoleledere og mellemledere er inden for 2022-2025 gået / blevet gået? 
 
Hvor stor er sygemeldingsfrekvensen blandt lærere og andet pædagogisk personale? Ønskes gerne 
belyst på enkeltskoleniveau, med største og mindste tal. 
 
Hvilke udfordringer står skolerne over for som følge af omorganiseringen af lokaledriften? 
Herunder: Hvilke opgaver lades efter omorganiseringen uløst? 
 
Der ønskes oplyst udviklingen i skolevægring / skolefravær i perioden 2022 – 2025. 
 
Hvordan er udviklingen i antal elever, der må henvises til specialundervisning eller anden sær-
indsats? 
 
Der ønskes et skøn over omfanget af to-lærerordninger, som ville kunne mindske henvisningen til 
specialundervisning eller anden særlig indsats. 
 
Det ønskes vurderet, hvor stor budgetstigning der skal til for at nå op på 2010-niveau kr/barn. 
 
Bilagt baggrundsmateriale: 
JP artikel 4. juni 2025 ”Trods øgede budgetter: De aarhusianske folkeskoler er pressede” 
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